
Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

K038 14 juli 2022 / 

perspectiefnota / Huisman 

/ Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan 

welke kosten door de gemeente 

worden gedragen in het kader van de 

realisatieovereenkomst hotel A4 en of 

dat de initiatiefnemer al aan de eerste 

termijn hebben betaald.

Op 22 februari 2024 is de raad in een besloten bijeenkomst geinformeerd over de stand van zaken rondom het hotel. Afgehandeld

K089 10 november 2022 / 

begroting 2023 / 

Weerdenburg / Remery

De wethouder zegt toe de 

opdrachtformulering voor de 

variantenstudie die intern of extern 

uitgezet gaat worden. 

De variantenstudie gaat starten. We zijn de puntjes op de i aan het zetten. De raad zal zsm op de hoogte gesteld 

worden van de opdrachtformulering zoals die definitief met een externe partij wordt overeengekomen. Medio maart 

2024 zal wethouder Remery de stand van zaken in een besloten raadsvergadering toelichten.

Afgehandeld

K118 18 januari 2023 / uitvoering 

entrees / diverse sprekers / 

Remery

De wethouder zegt toe een 

raadsmededeling aan de raad te doen 

toekomen. Daarin zal een overzicht 

worden verstrekt van de 

werkzaamheden die nog gepland 

staan (op basis van reeds gemaakte 

afspraken) of kunnen komen te 

vervallen. Bij dit overzicht worden ook 

de kosten benoemd voor de nog 

geplande werkzaamheden of welk 

bedrag vrij komt te vallen. Daarbij 

wordt tevens duidelijk gemaakt 

hoeveel er bespaard wordt en waar 

deze middelen voor ingezet kunnen 

worden. 

Ambtelijk overleg met de Dorpsraden staat gepland waarbij zoveel als mogelijk de lijn van de motie wordt gevolgd. Na 

de gesprekken wordt een overzicht samengesteld van de afspraken, hetgeen wordt gerealiseerd en welke kosten 

daarmee gemoeid zijn. De Raad zal daarover - voorafgaand aan de uitvoering - middels een raadsmededeling worden 

geinformeerd.

K121 18 januari 2023 / 

ingekomen stukken / Hobo 

/ Remery

De wethouder gaat na wat de 

gemeente kan doen om de realisatie 

van het zonnepark De Eendracht te 

ondersteunen.

K122 26 januari 2023 / 

vragenhalfuur / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de vraag over 

de verhuur van paardenweitjes 

schriftelijk te beantwoorden.

Korte termijn toezeggingenlijst voor februari 2024



K136 8 februari 2023 / 

ingekomen stukken / Stolk / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de raad te 

zullen informeren over nieuwe 

aanvragen mbt intensieve veehouderij 

en zegt toe het rapport van de OMWB 

met de raad te zullen delen.

K137 2 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Kouwen / 

Prent

De wethouder zegt toe schriftelijk 

terug te komen het aantal aanvragen 

voor verduurzaming maatschappelijk 

vastgoed.

K138 2 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Theuns / 

Gommeren

De wethouder zegt toe binnen een 

maand middels een raadsmededeling 

de vragen van de heer Theuns te 

beantwoorden m.b.t. de kaders en 

uitgangspunten voor vestiging op het 

AFC en hoe de toewijzing plaatsvindt. 

K139 2 maart 2023 / 

aanbesteding afval / 

Lambers / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of 

de volledige bestuursverslagen 

gedeeld kunnen worden met de raad. 

Oordeelvormende vergadering 4 september: de wethouder zegt toe de verslagen toe te sturen

K142 13 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Baselier / 

Prent

De wethouder zegt toe antwoord te 

zullen geven op de vragen met 

nummer: C - 23101 met betrekking tot 

de AED's

K148 15 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Van der 

Wegen / Gommeren

De wethouder zegt toe de raad te 

informeren over de start van de 

bouwwerkzaamheden in de 

Blauwstraat.

De ontwikkelaar heeft aangegeven nog voor de zomer te starten met het grondwerk. Na de bouwvak wordt de start 

van de feitelijke bouwwerkzaamheden verwacht. De exacte datum wanneer de spreekwoordelijke, eerste paal de 

grond in gaat, wordt opgenomen in dit overzicht zodra bekend. 8 juni 2023 is navraag gedaan bij de ontwikkelaar naar 

de svz. en de precieze datum van de start. Aanvulling toezegging volgt na reactie. 

K149 15 maart 2023 / 

vragenhalfuur / Van 

Agtmaal / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan 

wanneer de monumentale bomenlijst 

klaar is en gepubliceerd wordt.

K154 3 april 2023 / vragenhalfuur 

/ Huisman / Prent (Remery)

De heer Huisman verzoekt een 

schriftelijk beantwoord te krijgen 

wanneer het grasveld waar de herten 

op staan er goed en 

toekomstbestendig bij ligt.

K158 3 april 2023 / 25 miljoen  

lening / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren hoe ( en dus waaruit) de 

lening afgelost wordt.



K175 17 mei 2023 / 

vragenhalfuur / Lambers / 

Remery

De wethouder zegt toe een overzicht 

van de kosten voor het opknappen 

van de fietstunnel bij Nieuw-

Vossemeer te doen toekomen.

K192 4 juli 2023 / 

maatschappelijk vastgoed / 

Verbeek / Prent

De heer Verbeek vraagt om de 

aanslagen van de waterschapslasten 

te koppelen aan de lijst 

maatschappelijk vastgoed en aan de 

hand daarvan te controleren of dat de 

lijst volledig is. De wethouder zegt toe 

hier schriftelijk op terug te komen.

K198 4 september 2023 / 

tussenrapportage  / 

Huisman / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat het realiseren van zonnepanelen 

op 5 gebouwen per jaar realiseerbaar 

is.

K207 6 september 2023 / 

vragenhalfuur / Kouwen / 

Remery

De wethouder zegt toe voor volgende 

week (week 37) een overleg te 

beleggen met de bewoners van de 

Laurentiusdijk naar aanleiding van de 

overlast door de lindenboomluis.

K208 28 september 2023 / 

tussenrapportage / 

Huisman / Prent

De wethouder zegt toe een overzicht 

te sturen met de planning van de 

plaatsing van zonnepanelen.

K213 9 november 2023 / 

begroting / Kouwen / Prent

De wethouder zegt toe alle relevante 

informatie rondom de 

hervormingsagenda jeugd met de 

raad te delen.

K214 27 november 2023 / 

vragenhalfuur / Maas / 

Gommeren

Met betrekking tot de defecte 

pinautomaten geeft de wethouder aan 

contact op te nemen met Geldmaat en 

komt hierop terug. Daarnaast zal er 

gekeken worden wat er gebeurt met 

de pinautomaat als de kerk in 

Kruisland gesloten wordt.



K215 27 november 2023 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Prent

Samen met maatschappelijke partners 

en de regio worden plannen 

ontwikkeld in het kader van sporten 

en bewegen ikv GALA. De wethouder 

zegt toe na te gaan wanneer het 

eerste plan in het college komt en of 

dat hier ook een 

uitvoeringsprogramma aan gekoppeld 

is.

K221 29 november 2023 / 

hemelwater / Hobo / 

Remery

De wethouder zegt toe een gesprek te 

organiseren met de verantwoordelijk 

ambtenaar.

Deze afspraak moet nog plaatsvinden.

K222 29 november 2023 / 

ingekomen stukken / Hobo 

/ Gommeren

De wethouder zegt toe de vraag 

schriftelijk te beantwoorden. De vraag 

is: wat kan het college doen om een 

helpende hand te bieden?

K223 15 januari 2024 / 

vragenhalfuur / Verbeek / 

Baali

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat bij het financiële onderbouwing 

van De Vossenburcht ook een 

uitsplitsing gemaakt kan worden met 

organisatiekosten en 

exploitatiekosten.

In het raadsvoorstel wordt onderscheid gemaakt tussen verschillende kostensoorten. 

K226 15 januari 2024 / 

verordening Wmo / Van 

Caam en Van der Spelt / 

Baali

De wethouder zegt toe na te gaan wat 

de wachttijden zijn voor 

huishoudelijke hulp en gaat na 

wanneer de raad geïnformeerd wordt 

over verbeterslagen in de Wmo.

K230 17 januari 2024 / vitale 

vesting / Kouwen / Baali

De wethouder zegt toe na te gaan wat 

het standpunt is van Stadlander tav 

het verhogen van de huurprijzen en 

wat de gemiddelde huurprijs nu is.

K231 17 januari 2024 / 

Schapenput / Verbeek / 

Baali

De wethouder zegt aan de heer 

Verbeek toe in gesprek te gaan met 

het waterschap over wat er mogelijk is 

op het gebied van waterrecreatie op 

het grondgebied van het waterschap



K232 17 januari 2024 / 

Schapenput / Weerdenburg 

/ Baali

De wethouder zegt aan de heer 

Weerdenburg toe schriftelijk terug te 

komen op zijn vraag over andere 

plannen in de omgeving. Een 

initiatiefnemer zou op gesprek zijn 

geweest bij het college, maar de heer 

Weerdenburg had van een 

tussenpersoon vernomen dat het 

college hierover een brief zou sturen, 

wat nog niet is gebeurd. De wethouder 

gaat dit uitzoeken

Het klopt dat er een gesprek heeft plaatsgevonden met deze initiatiefnemer. In dit gesprek is aangegeven 

dat het initiatief niet haalbaar is. Er is niet bekend dat er een brief verstuurd zou worden.

Afgehandeld

K233 17 januari 2024 / 

Wouwsestraat / Hobo / 

Remery

De wethouder zegt toe uit te zoeken of 

de reconstructie van de Wouwsestraat 

naar voren gehaald kan worden en dat 

met de raad te delen.

K234 17 januari 2024 / 

Wouwsestraat / Hobo / 

Remery

De wethouder zegt toe intern af te 

stemmen of de drempel verdwijnt en 

dat vervolgens in een brief aan de 

inwoners van de Wouwsestraat te 

laten weten, waarbij de brief ook met 

de raad gedeeld wordt. 

K235 25 januari 2024 / 

Vragenhalfuur / Feskens / 

Gommeren

De wethouder zegt toe uit te zoeken 

hoe het zit met het verzoek aan de 

ondernemer om het gemiddeld aantal 

bezette ligplaatsen voor 2022 in te 

dienen

K236 25 januari 2024 / 

Vragenhalfuur / Verbeek / 

Baali

De wethouder zegt toe te 

onderzoeken en schriftelijk te 

beantwoorden of het mogelijk is om 

zelf de peildatum te bepalen 

betreffende de energietoeslag

De peildatum is één van de beleidskeuzen die de gemeente moet vaststellen. De peildatum is door gemeenten vrij te 

kiezen. Vanuit de aangeboden modelregels worden de volgende opties genoemd: peildatum: <aanvraagdatum/vaste 

datum/eerste dag van de maand <van/voorafgaand aan de> aanvraagdatum> <of de datum waarop ambtshalve het 

recht wordt vastgesteld. Het is niet aan de aanvrager om een willekeurige dag als peildatum te kiezen. Door de keuze 

van het Rijk om de energietoeslag in de vorm van een eenmalige categoriale bijstand in te richten, kennen alle 

beleidskeuzen voor- en nadelen. Het college stelt met het vaststellen van de beleidsregels de datum vast.

Afgehandeld

K237 25 januari 2024 / 

Beeldkwaliteit visie Vitale 

Vesting / Feskens / Baali

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

beantwoorden of het mogelijk is om 

de verminkte winkelpanden van het 

Assenkruis weer terug in oude staat te 

brengen. 



K238 25 januari 2024 / Motie 

Wipstraat / Stoeldraijer / 

Remery

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

beantwoorden wat de stand van zaken 

is rondom deze straten, wat is 

onderzocht en wanneer wordt het 

opgepakt. 

K239 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / 

Weerdenburg / Gommeren

De wethouder zegt toe de raad een 

overzicht te sturen met de 

collegeprioriteiten waarvan de termijn 

niet gehaald is inclusief hun status. 

In april 2024 zal de raad het totaaloverzicht van de stand van zaken van het CAP en de overige 10 collegeprioriteiten 

ontvangen. Deze worden in een aparte bijlage toegezonden.

K240 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / 

Weerdenburg / Gommeren

De wethouder zegt toe dat er in het 

eerste kwartaal 2024 een 

beleidsagenda met de raad gedeeld 

zal worden. 

K241 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / 

Weerdenburg / Gommeren

De wethouder zegt toe een uitsnede 

van het bestemmingsplan Olmendreef 

toe te sturen. 

Deze vragen zijn schriftelijk beantwoord Afgehandeld

K242 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / Hobo / 

Gommeren

De wethouder zegt toe uit te zoeken 

waarom een woonhuis op 30 meter 

van de grens van Fuiji Color gebouwd 

mag worden, maar bedrijven op 10 

meter afstand van een woning 

gebouwd mogen worden. 

Deze vragen zijn schriftelijk beantwoord Afgehandeld

K243 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / 

Weerdenburg / Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan 

welke uitspraak de Raad van State in 

1992 of 1993 heeft gedaan over de 

diverse bouwrichting (betreft 

Olmendreef)

Deze vragen zijn schriftelijk beantwoord Afgehandeld

K244 07 februari 2024 / 

Vragenhalfuur / 

Weerdenburg / Gommeren

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

beantwoorden of de 

verkeersbeweging richting de A4 is 

meegenomen in de 

vergunningverlening inzake 

Olmendreef. En waarom is afgeweken 

van de afstanden die de VNG 

voorschrijft 

Deze vragen zijn schriftelijk beantwoord Afgehandeld



K245 07 februari 2024 / 

Vossenburcht / meerdere 

leden / Baali

De wethouder zegt toe in maart 2024 

een raadsmededeling te versturen 

over de voortgang en het 

behoeftenonderzoek.

K246 07 februari 2024 / 

Ingekomen stukken en 

toezeggingenlijst / Theuns / 

Gommeren

De wethouder zegt toe uit te zoeken of 

de oversteekplaats aan de Dorus 

Rijkersstraat wordt meegenomen in 

het project rennovatie 

Steenbergseweg 

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

M001 24 februari 2022 / 

vragenhalfuur / Baali / 

Krook

De wethouder zegt toe de evaluatie 

met de Kredietbank eind 2022 met de 

raad te delen.

Als gevolg van prioritering van werkzaamheden van de uitvoeringsorganisatie ISD, oa de wettelijke oprdracht tot het 

verstrekken EET,is de start van het evaluatieonderzoek uitgesteld.

M009 16 januari 2023 / 

crisisfonds / Weerdenburg / 

Gommeren

De wethouder zegt toe voor de tweede 

tranche een nieuw besluit van de raad 

te vragen.

M010 8 februari 2023 / 

afvalstrategie / Geers / 

Remery

De wethouder zegt toe de raad op de 

hoogte te houden van de 

aanbesteding en de overgang naar 

Saver.

M012 14 juni 2023 / jaarstukken 

2022 / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe in de begroting 

2025 een liquiditeitsbegroting, 

investeringsagenda en schifting van 

projecten

M013 14 juni 2023 / jaarstukken 

2022 / Kouwen / Baali

De wethouder zegt toe de 

gemeenteraad tijdig te informeren bij 

wijzigingen van beleid ten aanzien van 

de huisvesting van statushouders en 

migranten.

De gemeenteraad zal tijdig worden geinformeerd bij wijzigingen van beleid 

M014 13 juli 2023 / 

Perspectiefnota /  Maas / 

Remery

De wethouder zegt toe dat de 

bomenlijst in het vierde kwartaal van 

2023 digitaal beschikbaar wordt 

gesteld

Middellange toezeggingenlijst voor maart 2024



M017 4 september 2023 / 

tussenrapportage / 

Verbeek / Gommeren

De wethouder zegt toe voor de 

tussenrapportage 2024 te kijken of dat 

de balansdatum aangepast kan 

worden.

M018 6 september 2023 / van 

heemskerckstraat / diverse 

sprekers / Baali

De wethouder zegt toe in januari een 

mededeling aan de raad te doen 

toekomen over de 3 

uitbreidingsrichtingen voor 

Dinteloord.

Op dit moment krijgt het participatieproces voor het Ontwikkelplan Dinteloord vorm. Eind februari is een 

participatiebijeenkomst gepland waar inwoners, organisaties en bedrijven input leveren voor het Ontwikkelplan. Ook 

de raad krijgt hier uiteraard een uitnodiging voor. Na deze bijeenkomst gaan werkgroepen aan de slag met de verdere 

uitwerking richting ontwerp. In deze fase past ook een bijeenkomst waarin de raad input geeft. De opbrengst van deze 

fase leidt tot het concept-Ontwikkelplan dat uiteindelijk tijdens een tweede kernbrede bijeenkomst in Dinteloord 

teruggekoppeld wordt. 

Afgehandeld

M019 28 september 2023 / lelijke 

plekken / Hobo / 

Gommeren

De wethouder zegt toe in januari een 

raadsmededeling te doen toekomen 

over oplossingsmogelijkheden voor 

lelijke plekken. 

M020 07 februari 2024 / 

Vossenburcht / meerdere 

leden / Baali

De Wethouder zegt toe dat de raad 

aan het einde van 2024 een voorstel 

zal ontvangen over de drie opties voor 

de Vossenburcht, inclusief een 

financiële onderbouwing voor alle drie 

de opties. 

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

L001 5 oktober 2022 / artikel 40 

vragen 

woonwagencentrum / 

Lambers / Baali

De wethouder zegt toe de raad 

periodiek - iedere drie maanden - te 

informeren over de voortgang van dit 

dossier. 

De raad heeft voor de besluitvormende vergadering van 15 december een voorstel ontvangen voor actualisatie van 

het beleid. De raad heeft in oktober 2023 de laatste periodieke update ontvangen. 

L002 16 januari 2022 / 

crisisfonds / diverse 

sprekers / Gommeren

De wethouder zegt toe de raad iedere 

2 maanden te informeren over het 

verloop van het crisisfonds.

Op 8 november heeft de raad de laatste periodieke update ontvangen.

L003 13 juli 2023 / 

perspectiefnota / Van der 

Wegen / Remery

In 2025 wordt de verkeers- en 

parkeerproblematiek rondom de 

Lindenburghlaan en de wijk Buiten de 

Veste opgepakt.

De verkeers- en parkeerproblematiek rondom de Lindenburghlaan en in wijk Buiten de Veste is als project 

opgenomen in het meerjarig uitvoeringsprogramma van het GVVP voor uitvoering in 2025. 

Lange termijntoezeggenlijst voor februari 2024



L004 25 januari 2024 / Motie D66 

kabelgootjes / Theuns / 

Remery

De wethouder zegt toe in het tweede 

kwartaal van 2025 een voorstel aan de 

raad aan te bieden omtrent het 

aanleggen van kabelgootjes voor het 

laden van elektrische auto's, op basis 

van de resultaten en ervaringen 

voortkomend uit pilots van andere 

gemeenten. De wethouder heeft ook 

toegezegd uit te zoeken hoe het zit 


